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”Ingen anledning att avgå”
De rödgröna bemöter kritiken från alliansen
Älmhult De rödgrö-
na lämnar inte ifrån 
sig makten.

I varje fall inte nu.
–  Vi avvaktar utfallet 

av vilken budget det 
blir, säger kommunal-
rådet Eva Ballovarre 
(S).
Det blev ytterst turbulent 
när fullmäktige på mån-
dagskvällen skulle avgöra 
budgeten för de kom-
mande åren. Då begärde 
den rödgröna minorite-
ten återremiss. Detta har 
kritiserats av alliansen, 
inte minst genom Gusten 
Mårtensson (C) som på 
onsdagen menade att de 
rödgröna borde avgå.

– Nu förhalas hela pro-
cessen; det är uppenbart 
att deras budget hade fal-
lit, sa Mårtensson.

–  Det är direkt oansva-
rigt.

Fick inget besked
Kommunalrådet Eva Bal-
lovarre understryker att S, 
V och MP var tydliga un-
der måndagens samman-
träde i fullmäktige.

Saken gällde att få re-
da på hur alliansen ska 
kunna spara 19 miljoner 
kronor inom den kommu-
nala verksamheten den 1 
januari 2018.

–  Vi fick inget besked, 
säger Eva Ballovarre.

–  Inte ens när det gäl-
ler Pehr Hörbergsgården, 

som Centerpartiet värnar 
så mycket om, gick det att 
få klara besked.

Kommunalrådet me-
nar att en besparing på 19 
miljoner kronor kommer 
att få stora konsekvenser 
inom socialnämnden, ut-
bildningsnämnden, kul-
tur-och fritid samt tek-
niska nämnden.

Dessutom menar Eva 
Ballovarre att det är oan-
svarigt av alliansen att  
inte ens nämna social-
nämnden och utbild-
ningsnämnden.

Var planerat
Båda dessa nämnder har 
dessutom sparat stora 
summor under senare år.

Detta med en återre-

miss av budgeten var ing-
et spontant agerande:

–  Det var inget hastigt 
beslut. Vi inom Socialde-
mokraterna, Miljöpartiet 
och Vänsterpartiet ville 
veta var alliansen skulle 
plocka sina effektivise-
ringar.

– Hade de svarat på det-
ta så hade det blivit an-
norlunda.

Eva Ballovarre tvivlar 
på att alliansen kommer 
att plocka fram några yt-
terligare fakta inför det 
extrainsatta fullmäktige-
mötet i juli.

Men det finns en bered-
skap för detta.

De rödgröna kommer 
själva att ta fram uppgif-
ter på vilka konsekvenser 

alliansens besparing kan 
få för de olika verksamhe-
terna.

Vill avvakta
Dessa uppgifter, menar 
kommunalrådet, kan visa 
att kommunen, till vissa 
delar, inte kan bedriva en 
laglig verksamhet inom 
socialnämnden och ut-
bildningsnämndens om-
råden.

– Jag tycker att det ska 
vara klart och tydligt vad 
de 19 miljonerna innebär.

–  Sedan är det möjligt 
att alliansen säger att det 
inte slår så hårt.
Vad säger du om allian-
sens krav på att ni ska 
avgå?

–  Vi har ingen anled-

ning att avgå i dag, säger 
Eva Ballovarre.

– Vi avvaktar utfallet av 
vilken budget det blir. Se-
dan får vi se.

–  Ska alliansen ta över 
innebär det att alliansen 
måste samarbeta med 
Sverigedemokraterna.
Kan ni verkligen återi-
gen regera på en allians-
budget?

– Den diskussionen tar 
vi efter fullmäktigemötet 
i juli.
Hur tror du det går?

– Jag vill inte spekulera 
i hur det går.

Ingemar Melin
0476-636643

ingemar.melin@smalanningen.se

Älmhultsson föreslås bli biskop
Älmhult/lund – 
Svenska kyrkan  finns 
inte om 100 år, tror jag. 
Men det bästa från da-
gens kyrka överlever, 
till exempel folkkyrko-
tanken.

Det säger Kent Wisti, med 
rötter i Älmhult. Han är 
stiftsadjunkt i Lunds stift 
med inriktning på mission 
och föreslås som kandidat 
till biskopsstolen i Göte-
borgs stift, efter Per Eck-
erdal som går i pension i 
början på nästa år. 

Kent Wisti prästvig-
des för 13 år sedan av bi-

skop Christina Odenberg 
i Lunds domkyrka. Sedan 
har han varit kvar i Lunds 
stift i olika befattningar. 
Han är också känd för sina 
satirteckningar med till-
hörande text i bland annat 
Dagens Nyheter och på so-
ciala medier.

– Att säga att jag är bi-
skopskandidat är en san-
ning med modifikation, sä-
ger Kent Wisti i telefon från 
Lund. Valförfarandet skiljer 
sig mellan olika stift. I Gö-
teborg finns det en öppen 
förslagslåda, dit förslag på 
tänkbara biskopskandida-
ter kan lämnas. Förutsätt-
ningen är att den som fö-

reslås också har accepterat.
Innan Kent Wisti blir rik-

tig biskopskandidat måste 
han klara av att få minst 
fem procent av rösterna 
i det så kallade nomine-
ringsvalet som föregår det 
riktiga biskopsvalet. Nomi-
neringsvalet hålls den 22 
augusti. De röstberättigade, 
präster och anställda inom 
kyrkan, har 18 kandidater 
att välja på.

Kent Wisti  tror inte att 
han blir biskop men tycker 
ändå att det finns ett värde 
i att hans namn finns med:

– I TV 4:s program Let’s 
dance finns det alltid med 
en tjock gubbe som inte 

kan dansa. Han har ingen 
chans att vinna, men han 
bidrar ändå till intresset 
för tävlingen. Den rollen 
tänker jag ha i biskopsva-
let. De där tjocka gubbarna 
brukar vara kvar länge, ef-
tersom folk röstar på dem.

Om Kent Wisti ändå blir 
biskop vill han driva mis-
sion och medvetandegöra 
folkkyrkan i det svenska 
folkdjupet. Som biskop ska 

han också ha ett valspråk 
och det är redan klart: ”Gud 
är mindre”. Det ska uppfat-
tas som en blinkning mot 
ärkebiskop Antje Jackeléns 
valspråk Gud är större.

– Men jag har också ett 
djupare syfte med valsprå-
ket: Gud söker upp oss un-
derifrån. 

Kent Wisti menar att 
Svenska kyrkan, precis som 
i liknelsen om vetekornet, 

måste dö, för att något nytt 
ska kunna födas. Han grun-
dar sin prognos om Svens-
ka kyrkans försvinnande 
inom 100 år på att organi-
sationer kommer och går.  

– Det  behöver inte vara 
en katastrof när Svenska 
kyrkans organisation upp-
hör. Jag tycker inte heller 
att Svenska kyrkan ska se 
så ängsligt på medlemstap-
pet.

– Det är ingen trött kyrka, 
fortfarande går fler i kyr-
kan än på fotboll under ett 
år.

 
 Rolf Wenander

Kent Wisti, präst i Lund och satirtecknare, med rötter i Älmhult, föreslås bli ny biskop i Göteborg.  

 

”Men jag har också ett djupare syfte med 
valspråket: Gud söker upp oss underifrån.”

kent wisti


